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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 30. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.06.2017 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Angelika Bálintová, Karol Bršťák 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Jozef Badala 

Zapisovateľka : Bc. Klaudia Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Svätý Peter za r. 2016 

4. Záverečný účet obce Svätý Peter za rok 2016 

5. Interpelácia 

6. Aktuálne otázky a diskusia 

7. Záver 
 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Po prečítaní programu zasadnutia OZ starosta obce navrhol doplnenie programu 

s bodmi interpelácie, aktuálne otázky a diskusia ďalej sa  spýtal poslancov, či má niekto 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy.  

Ing. T. Gyarmati- chcel by som dať do pozornosti poslancom, nie je dodržaný rokovací poriadok, 

preto by som navrhoval doplniť program zasadnutia o programový bod kontrola plnenia uznesení 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh p. poslanca Ing. T. Gyarmatiho 

Prítomní: 6   za: 1   zdržal sa: 5   proti: 0 

Návrh neprešiel! 

 

Ing. J. Jobbágy – má ešte niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? 

Ing. T. Gyarmati- upozornil by som hlavného kontrolóra obce na to, aby sa dodržiaval rokovací 

poriadok  

Teraz sa také uznesenie bude schvaľovať, ktorým sa rokovací poriadok nedodržiava a v takomto 

prípade podľa môjho názoru, by sa mal vyjadriť hlavný kontrolór 

Ing. J. Jobbágy- ak nemá z Vás nikto ďalšie pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy tak dávam na 

hlasovanie prečítaný doplnený program zasadnutia OZ 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6   za: 5   zdržal sa: 1   proti: 0 
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2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Angelika Bálintová, Karol Bršťák 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 6   za: 6  proti: 0   zdržal sa:  

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, Jozef Badala 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 6   za:  4  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

19:05 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti Ing. J. Majtán poslanec OZ 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľa zápisnice: 

Bc. Klaudia Pinkeová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 7   za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

3. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Svätý Peter za        

r. 2016 

Ing. D. Ďuriš – poinformoval prítomných s odborným stanoviskom k záverečnému účtu obce Svätý 

Peter za rok 2016,  s hospodárením obce, ako aj s úverovou zaťaženosťou obce, ktorá je ku koncu 

roka nulová. 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce bolo vypracované v súlade so zákonom o obecnom zriadení č. 

369/1990 Z. z. v znení neskorších predpisov, §18 f, ods. 1, písm. c) 

Každý poslanec obdržal stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2016, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 

Ing. T. Gyarmati – všetky veci čo hovoril hlavný kontrolór, mala povedať účtovníčka, prednostka 

alebo starosta obce, vy máte za úlohu kontrolovať hospodárenie za minulý rok, jediné čo je vhodné 

čo tu odznelo je ohľadne dlhového zaťaženia obce 

Vo svojom záverečnom účte píšete, že v priebehu roka bol rozpočet upravený 4 rozpočtovými 

opatreniami schválenými OZ, ja Vás žiadam aby ste písomne doložili tie uznesenia, na základe 

ktorých bol rozpočet upravený, pretože to podľa mňa nie je tak ako to píšete vo svojom stanovisku 

Ing. D. Ďuriš- tie uznesenia sú uvedené v záverečnom účte obce na 1.strane 

Ing. T. Gyarmati – na tieto uznesenia sa pozriem, pretože podľa mňa neboli všetky schválené OZ 

Ďalej v správe píšete o dodržaní povinnosti auditu zo strany obce, že si obec splnila povinnosť 

podľa zákona o rozpočtových pravidlách a dá si overiť účtovnú závierku audítorom, vždy súčasťou 

záverečného účtu sme zvykli mať aj audítorskú správu a  to teraz nie je 

Ing. D. Ďuriš- v správe je uvedené, že do 31.12.2017, audit nie je súčasťou záverečného účtu obce, 

audit musí byť spracovaný do konca kalendárneho roka 

Ing. T. Gyarmati – je to v zákone uvedené, že to má byť súčasťou záverečného účtu obce, v správe 

je zle uvedené, že si obec splnila povinnosť, zatiaľ si ju nesplnila 

Podľa zákona a podľa môjho názoru má obec k predloženiu, k schváleniu účtovnej závierky splniť 

túto povinnosť 

Ing. J. Jobbágy – najprv sa musí schváliť záverečný účet obce a až potom to odovzdať audítorovi 

Ing. J. Nemcsicsová – podľa zákona o účtovníctve, účtovnú  závierku OZ neschvaľuje, ale 

schvaľuje záverečný účet obce  

Účtovná závierka bola vypracovaná v súlade so zákonom o účtovníctve bola aj zverejnená v registri 

účtovných závierok a túto máme povinnosť dať overiť do konca roka 2017, čo aj bude splnené. 
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Audítori majú nové štandardy, podľa ktorého musia overiť, že či záverečný účet obce bol 

schválený. 

Ing. T. Gyarmati – ľahko sa tu hádže slovami, čítam v zákone o obecnom zriadení v § 9, ods. 4 

písané, že ročnú uzávierku obce overuje audítor, podľa mňa účtovnú závierku schvaľujeme my 

poslanci 

Ing. J. Nemcsicsová – vy schvaľujete záverečný účet obce 

Ing. T. Gyarmati – podľa môjho názoru súčasťou účtovnej závierky- záverečného účtu obce má byť 

aj audit, ktorý teraz nie je predložený a takto to schvaľujeme, zákon o audite o tomto jasne hovorí 

 

Ing. Jozef Jobbágy– prečítal navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie odborné 

stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2016 

Dávam hlasovať navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 6     proti: 0    zdržal sa: 1 
 

4. Záverečný účet obce Svätý Peter za rok 2016 

Ing. J.Jobbágy- záverečný účet obce každý obdržal, otváram diskusiu k tomuto programovému 

bodu 

K. Bršťák – dňa 21. júna 2017 zasadala komisia pre rozpočet a správu obecného majetku, kde sme 

záverečný účet obce podrobne preberali 

Na komisii pre rozpočet a správu obecného majetku bol záverečný účet prejednaný a komisia 

navrhuje záverečný účet obce na rok 2016 schváliť bez výhrad. 

Ing. T. Gyarmati – pripravené navrhované uznesenie je nedostatočné a budeme sa v budúcnosti 

k tomu ešte vracať 

 

Ing. J. Jobbágy – prečítal navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje celoročné hospodárenie obce 

za rok 2016 bez výhrad 

Dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7    za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 

 

5. Interpelácia 

Ing. J. Jobbágy – z predošlého zasadnutia v liste od poslanca p. Gyarmatiho je písané, že doteraz 

nedostal odpoveď na svoju interpeláciu, v zápisnici z 27. zasadnutia v bode interpelácia je uvedené, 

že odpoveď na interpeláciu dostal, ktorá pre neho nič nevysvetľuje. Navrhujem, keď sa poslanec 

prihlási k interpelácii, nech konkrétne povie, že interpeluje starostu obce Ing. Jozefa Jobbágya. 

V interpelácii p. poslanec žiadal účtovníčku obecného úradu. List, ktorý ste poslali p. Gyarmati som 

prečítal na zastupiteľstve a môžem skonštatovať, že je to klamstvo a prosím Vás nezavádzajte 

zastupiteľstvo. Interpeláciu si žiadam podať písomne oproti podpisu, ak poslanec bude niečo 

v interpelácii žiadať – interpelovať starostu obce žiadam, aby otázka bola konkrétne napísaná a ja 

nemám problém odpovedať na interpeláciu poslancovi. 

Ing. T. Gyarmati – na minulom zasadnutí som sa nemohol zúčastniť, chcel by som Vás poslancov 

upozorniť, že dnešné zasadnutie OZ sa mohlo zvolať na 19:00 hod. a predošlé zasadnutie OZ bolo 

zvolané na 15:30 hod., nechápem prečo, preto lebo presne v tom čase v Nitre bolo zvolané 

rokovanie poslancov VÚC? Vidím v tom zámernosť a trvám na tomto tvrdení. Aký je dôvod, že 

zasadnutie sa zvolalo v odlišnom čase na aký sme zvyknutý? 

Čo budem interpelovať, nebudem písomne pretože interpelácia je napísaná v zápisnici a je aj na 

videozázname. 

Program dnešného zasadnutia je v rozpore s rokovacím poriadkom, lebo v tom je písané, že na 

každom zasadnutí OZ má byť programovým bodom aj kontrola plnenia uznesení, nadarmo som 
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žiadal o doplnenie programového bodu p. starosta navrhovaný programový bod nevložil do 

programu zasadnutia OZ.  

Ing. J. Jobbágy- dal som návrh o doplnenie programu na schválenie, ako poslanci odhlasovali 

programový bod, tak aj podľa toho rokujeme. Zasadnutie OZ je rokovanie poslancov a nie starostu 

obce.  

Ing. T. Gyarmati – programový bod kontrola plnenia uznesení mal byť zahrnutý automaticky 

v programe zasadnutia OZ, dal som na doplnenie návrh ostatní poslanci to neodsúhlasili je to 

spoločná zodpovednosť poslancov a starostu obce, keď zostavoval program zasadnutia mal do 

programu zahrnúť aj tento bod. Žiadam hlavného kontrolóra písomné stanovisko k tejto veci 

a myslím si, že sa na to pozrie a dám mi za pravdu, že kontrola plnenia uznesení má byť súčasťou 

každého rokovania čiže programu obecného zastupiteľstva. 

Prvá moja otázka je, že prečo sa predošlé zasadnutie OZ konalo v nezvyčajnom čase, keď ako 

poslanci VÚC sme sa mali zúčastniť rokovania v Nitre? 

Ing. J. Jobbágy – p. poslanec dostaneš písomnú odpoveď ak podáš písomne svoju interpeláciu 

Ing. T. Gyarmati – ja p. starosta nie som povinný dať písomne svoju interpeláciu 

Dávam do pozornosti hlavnému kontrolórovi či oprávnene p. starosta zvolal 1.pokračovanie 

zasadnutia OZ, pretože rokovací poriadok hovorí, že keď sa preruší zasadnutie OZ v tom uznesení 

musí byť uvedené, že kde a kedy  bude zasadnutie OZ pokračované. Uznesenie o prerušení OZ bolo 

nesprávne, a preto si žiadam od hlavného kontrolóra písomné vyjadrenie či prerušenie OZ bolo 

v poriadku alebo nie,  v lehote do 30 dní čakám na otázku odpoveď. 

Vo veci rokovania Komárňanskej nemocnice v Nitre som sa zúčastnil, našťastie sa podarili vyriešiť 

dve problémy ako možnosť používania jazyka v nemocnici dvojjazyčne a druhé, že rekonštrukcia 

pavilónu interného oddelenia sa začne už na jeseň. Na rokovaní mohol byť prítomný aj p. starosta, 

mohol sa podieľať na priebehu a riešení  týchto problémov, dokonca  mi zabraňuje v tom, aby som 

sa mohol zúčastniť na oboch zasadnutiach zastupiteľstva, a na tomto tvrdení trvám.  

V liste som ďalej písal, že do dnes som nedostal odpoveď na moju interpeláciu a to ohľadne rozpisu 

nákladov za vodné a stočné Administratívnej budovy OcÚ na rok 2016 atď., na marcovom 

zasadnutí som nejakú odpoveď dostal, odpoveď sa na zasadnutí rozoberala a ja som povedal, že 

odpoveď pre mňa nie je dostačujúca a žiadal som, aby to bolo podrobnejšie rozpísané, a to: 

- koľko vody sa spotrebovalo, koľko krát bolo vyťahovanie žumpy atď. , teraz hovoríš p. starosta, 

aby som otázku neadresoval účtovníčke, ktorá to aj tak bude rozpisovať, tak to adresujem k tebe p. 

starosta. 

Žiadam si rozpis nákladov za vodné a stočné Administratívnej budovy OcÚ na rok 2016, 

vysvetlenie prečo je tak veľmi navýšená položka údržba námestia a postrek na burinu, rozpis koľko 

stravníkov bolo v roku 2014, 2015, 2016, a koľko sa plánuje v roku 2017.Malo by to mať formu 

koľko vody /m3 sa spotrebovalo, koľko krát bolo vyťahovanie žumpy a aké boli náklady za rok 

2016, aj na rok 2017 si to isté vyžiadam. Žiadam si znovu vykázať hore menované položky.         

Ani po opätovnej žiadosti o vykázanie položiek som odpoveď nedostal. Asi už porozmýšľam nad 

tým, akým spôsobom je možné zabrániť tomuto ,,bláznivému záprahu“, pravdepodobne ide na 

hrboľatej ceste a nedáva si pozor aby sa mu nevylomilo koleso. Keď chcete, aby sa úmyselne to 

koleso vylomilo, tak ja sa o to postarám.  

Ing. J. Jobbágy – má ešte niekto z Vás otázku? 

Ing. T. Gyarmati – moja druhá interpelácia je, už aj na predošlých zasadnutiach som si ich žiadal: 

kópie zmlúv, ktoré po pozemkových úpravách v zmysle uznesenia OZ boli starostom obce 

podpísané, bolo mi už dvakrát sľúbené, že ich dostanem, je to aj zápisnične podchytené.  

Ešte raz žiadam, aby som ich dostal.   

Ing. J. Jobbágy – ak p. poslanec žiadaš niečo v interpelácii, treba povedať konkrétne čo si žiadaš, 

a že interpeluješ starostu obce, požiadavky odzneli vo všeobecnosti a keď nedostaneš odpoveď 

starostu obce berieš za zodpovedného, interpeláciu je potrebné smerovať k starostovi obce 

V pozvánke o rokovaní v Nitre, kde boli zvolaní poslanci VÚC, bolo písané, že sa bude rokovať 

o nemocnici Levice a nie Komárno, moja neúčasť na rokovaní bola ospravedlnená. 
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Ing. T. Gyarmati – na dnešnom zasadnutí som mal dve otázky smerované k hlavnému kontrolórovi 

a tri otázky k tebe p. starosta, nedostal som ešte na ne odpoveď 

Ing. J. Jobbágy – neodznelo, že tvoja interpelácii smeruje k starostovi obce, nežiadal si konkrétne 

starostu obce 

Prvé dva programové body som smeroval k hlavnému kontrolórovi a ďalšie tri smerujem 

k starostovi, čiže tie prehľady, ktoré sú spísané v zápisnici prosím poslať odpoveď od starostu obce, 

ďalej si prosím zaslať spomínané zmluvy od starostu 

A. Bálintová – chcela by som dodať, a nie len vo vlastnom mene hovorím, kedy je zvolané 

zasadnutie poslancov VÚC som vôbec nevedela, keď je zvolané zasadnutie OZ na 15:30 hod. alebo 

na 19:00hod., tak ktorý poslanec vie prísť príde a ktorý nie tak ten nepríde, to je každého vlastná 

zodpovednosť, na pozvánke nebolo napísané kedy je zasadnutie poslancov VÚC, a že ty si poslanec 

VÚC to je jedna vec, okrem teba je v obci ešte ďalších 8 poslancov 

Ing. T. Gyarmati – raz už bolo zvolané starostom obce zasadnutie OZ počas pracovnej doby, aby 

čím menej ľudí sa vedelo zúčastniť na zasadnutí, neviem ako si ty na tom, keď počas tvojho  

pracovného času sa zvolá zasadnutie OZ 

Ing. J. Jobbágy – poprosím pokračovať v diskusii, toto nie je interpelácia 

Ing. T. Gyarmati – tým pádom mám štvrtú interpeláciu p. starosta k tebe, žiadam si odôvodnene, 

prečo bolo zvolané pokračovanie prerušeného zasadnutia OZ na 15:30 hod., keď si vedel, že 

o 15:00hod. je zvolané v Nitre rokovanie poslancov VÚC 

 

 

6. Aktuálne otázky a diskusia 

Ing. T. Gyarmati – chcel by som odpovedať na otázku p. poslankyne, tebe by sa páčilo keby bolo 

zvolané zasadnutie OZ počas tvojho pracovného času? 

A. Bálintová – ja vždy dopredu nahlásim či viem alebo neviem prísť na zvolané zasadnutie, keď je 

potrebné sa vypýtam z práce ak ma pustia prídem ak nie, tak neprídem 

Ing. T. Gyarmati – takto si bránená vo výkone svojej práce, ja som bol teraz tiež obmedzovaní vo 

výkone práce, z toho dôvodu to vyčítavam, prečo sa nemohlo zvolať zasadnutie na zvyknutý čas?  

Dnes sa zastupiteľstvo na základe čoho zvolalo na túto hodinu? Toto dnešné zasadnutie nie je 

naplánované, máme plán, podľa ktorého zasadáme, podľa toho by sme sa mali riadiť. 

Ing. J. Jobbágy – dnes v poobedňajších hodinách som bol na Ministerstve výstavby SR, kde obec 

dostala ocenenie  

Ing. T. Gyarmati – témou dnešného zasadnutia je záverečný účet obce za rok 2016, každý to vie, že 

je to potrebné urobiť do konca mesiaca jún, keď bolo zasadnutie OZ 2krát v mesiaci jún a viem, že 

to treba urobiť, tak nebudem zbytočne otravovať poslancov a brániť ich vo výkone svojej práce, tak 

sa mal záverečný účet predložiť na predchádzajúce zasadnutie  

K. Bršťák – my sme aj chceli lenže by nebola dodržaná lehota na vyvesenie, ktorá je 15 dní, preto 

sa zvolalo zasadnutie kvôli tomuto bodu 

Chcel by som reagovať na tvoj rozhovor s A. Bálintovou, minulé zasadnutie sa zvolalo aj preto skôr 

pretože p. poslanec Bocska išiel do nočnej zmeny robiť,  aj on je takisto vyťažený z práce ako aj 

druhý, každému sa na vôľu nedá robiť a my sme nevedeli, že máte zasadnutie v Nitre 

Ing. T. Gyarmati – keď sa včas nevyvesí záverečný účet obce, tak samozrejme, že sa do tej lehoty 

o tom nemôže rozhodovať, tak sa to asi malo skôr vyvesiť, aj to je v kompetencii starostu a úradu, 

aby to včas pripravili a zbytočne nás sem neťahať 

Viem, že každý má inú prácu, ale tak prečo si nenaplánujeme zasadnutia a postupujeme podľa toho, 

preto je v rokovacom poriadku písané, že keď sa musí z nejakého dôvodu musí prerušiť 

zastupiteľstvo, tak sa má vtedy dohodnúť miesto a čas pokračovania, preto som žiadal hlavného 

kontrolóra, aby sa k tomu vyjadril, lebo toto sme nedodržali.  

Vzhľadom na to, že neprechádzali nejaké navrhnuté uznesenia, starosta vymyslel, aby sa prerušilo 

zasadnutie OZ, a že to do 14 dní zvolá, to nie je v poriadku, vtedy sme sa mali na termíne 

dohodnúť, považujem to za zmarenie výkonu mojej práce 
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K. Bršťák – zo zápisnice komisii pre rozpočet a správu obecného majetku som omylom vynechal, 

že Jókaiho divadlo Komárno podalo žiadosť o finančný dar, komisia navrhuje pre divadlo 100€ 

Ing. T. Gyarmati – navrhujem, aby sme odsúhlasili viac a to 300€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie finančný dar vo výške 100€ pre Jókaiho divadlo v Komárne,  

Prítomní: 7  za: 6   proti: 0   zdržal sa: 0  1 poslanec nehlasoval 

 

Ing. T. Gyarmati – navrhujem, aby divadlo dostalo ďalších 200€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh p. poslanca o navýšení finančného daru  

Prítomní: 7  za: 2   proti: 0   zdržal sa: 3  2 poslanci nehlasovali 

Návrh neprešiel! 

 

Ing. J. Nemcsicsová – chcela by som opraviť uznesenie schválené na minulom zasadnutí OZ, ktoré 

sa týkalo zmien rozpočtu, z dôvodu časovej tiesni sa tam vyskytla súčtová matematická chyba, 

z toho dôvodu by som chcela, aby sa toto uznesenie opravilo nasledovne: 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ schvaľuje 

zmeny rozpočtu v príjmovej časti rozpočtu v celkovej výške 129.090 € 

 - bežné príjmy vlastné zvýšenie vo výške 55.635 € 

 - bežné príjmy z dotácií zníženie vo výške 1.920 € 

 - prevod z rezervného fondu vo výške 75.375 € 

 

B/ schvaľuje  

zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu v celkovej výške 129.090 € 

 - bežné výdavky vlastné zvýšenie vo výške 55.635 € 

 - bežné výdavky z dotácií zníženie vo výške 1.920 € 

 - kapitálové výdavky zvýšenie vo výške 75.375 € na 

    

1. vypracovanie realizačnej dokumentácie na projekt celoobecná splašková 

kanalizácia a ČOV  

7.200 € 

2. vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie školských budov 6.400 € 

3. spolufinancovanie zateplenia školských budov 23.353 € 

4. spolufinancovanie vybudovania kamerového systému 2.500 € 

5. spolufinancovanie výstavby tribúny v športovom areály 16.022 € 

6. dofinancovanie spolufinancovania projektu „Zníženie energetickej náročnosti 

AB“ 

19.900 € 

 

C/ zrušuje 

uznesenie č. 376/2017 zo dňa 30. marca  v časti C 

 

Ing. T. Gyarmati – poprosil by som ten návrh, chcel by som to prezrieť 

Ing. J. Jobbágy- dávam na hlasovanie za prečítané opravené uznesenie o zmene rozpočtu 

Prítomní: 7  za: 7   proti: 0   zdržal sa: 0  

 

Ing. T. Gyarmati -  chcel by som dať do pozornosti poslancom, že na web stránke obce je 

zverejnená informácia o používaní jazyku národnostnej menšiny, v úradnom, ústnom a  písomnom 

styku so starostom obce a hovorová komunikácia so všetkými zamestnancami obecného úradu, na 

základe toho ja môžem hovoriť so všetkými zamestnancami obecného úradu po maďarsky aj 

s hlavným kontrolórom aj s účtovníčkou. 
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7. Záver 

  

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a ukončil 30. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

  Ing. Jozef Jobbágy        Ing. Terézia Horváthová 

     starosta obce                  prednostka úradu 
 

 

Zapisovateľka: Bc. Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 03.07.2017 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................ 

Jozef  Badala    ........................................................ 
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Uznesenia z 30. zasadnutia OZ,  

konané dňa 28.06.2017 

 

 

Uznesenie č. 421/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2016 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, K. Bršťák, J. Badala, A. Bálintová, 

T. Hamran,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomní: 2 A. Bocska, Ing. J. Zakar 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 422/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje 

celoročné hospodárenie obce za rok 2016 bez výhrad 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, K. Bršťák, J. Badala, A. Bálintová, 

T. Hamran,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomní: 2 A. Bocska, Ing. J. Zakar 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 423/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  

finančný dar vo výške 100€ pre Jókaiho divadlo v Komárne, Petőfiho 1, 945 01 Komárno 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, K. Bršťák, J. Badala, A. Bálintová, 

T. Hamran,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 A. Bocska, Ing. J. Zakar 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati 

 

Uznesenie č. 417/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ schvaľuje 
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zmeny rozpočtu v príjmovej časti rozpočtu v celkovej výške 129.090 € 

 - bežné príjmy vlastné zvýšenie vo výške 55.635 € 

 - bežné príjmy z dotácií zníženie vo výške 1.920 € 

 - prevod z rezervného fondu vo výške 75.375 € 

 

B/ schvaľuje  

Zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu v celkovej výške 129.090 € 

 - bežné výdavky vlastné zvýšenie vo výške 55.635 € 

 - bežné výdavky z dotácií zníženie vo výške 1.920 € 

 - kapitálové výdavky zvýšenie vo výške 75.375 € na 

    

7. vypracovanie realizačnej dokumentácie na projekt celoobecná splašková 

kanalizácia a ČOV  

7.200 € 

8. vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie školských budov 6.400 € 

9. spolufinancovanie zateplenia školských budov 23.353 € 

10. spolufinancovanie vybudovania kamerového systému 2.500 € 

11. spolufinancovanie výstavby tribúny v športovom areály 16.022 € 

12. dofinancovanie spolufinancovania projektu „Zníženie energetickej náročnosti 

AB“ 

19.900 € 

 

C/ zrušuje 

uznesenie č. 376/2017 zo dňa 30. marca  v časti C  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, K. Bršťák, J. Badala, A. Bálintová, 

T. Hamran, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 A. Bocska, Ing. J. Zakar 

Nehlasovali: 0  

 

 

         Ing. Terézia Horváthová 

              prednostka úradu 

  

Zapisovateľka: Bc. Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 03.07.2017 

 

Overovatelia: 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

 

Jozef Badala            ................................................... 


